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آیا زور مردم به خرید خانه های 
کم متراژ می رسد؟

هر چند ساخت خانه های 25 متری ایده 
با سوء  بوده که  یک شرکت ساختمانی 
استفاده از عنوان »ملی« قصد داشت این 
پروژه را در قالب یک پروژه دولتی رونمایی 
و تلقی کند که به سرعت نهادهای متولی 
به این خبر کذب واکنش نشان دادند. اما 
واقعیت این است که در حال حاضر قدرت 
خرید برخی از اقشار که جمعیت آنها کم هم نیست به تامین این واحدها 

می رسد. 
به گزارش ایلنا، شهرداری به صراحت اعلام کرد که نه تنها به ساخت 
خانه های 25 متری مجوز و پروانه  ساخت نداده بلکه در آینده هم به این 
نوع پروژه ها مجوز نخواهد داد و به دنبال آن وزارت راه وشهرسازی با تکذیب 
این خبر اعلام کرد که این پروژه دولتی نیست و ساخت خانه های متراژ 
پایین در دستور کار دولت قرار ندارد چراکه زندگی در این متراژها با فرهنگ 
ایرانی تطابق ندارد و واحدهای مسکونی در نظر گرفته شده در نهضت ملی 
مسکن، تماما از استانداردهای شهرسازی در حوزه سرانه مورد نیاز خانواده 
پیروی می کند. در حال حاضر سرانه سکونت برای هر نفر 17.5 است و 
حداقل منزل مسکونی برای خانوار سه نفره 54 متر است اما با جهش قیمت 
مسکن و عدم تطابق درآمد افراد با تورم مسکن و همچنین سختگیری  ها در 
ارائه تسهیلات مسکن و سهم اندک تسهیلات در قیمت تمام شده خرید 
یک واحد مسکونی، مدت زمان انتظار برای خرید مسکن به یک قرن رسیده 

از این رو مردم به خرید خانه های کم متراژ رو آورده اند.  
در حالی که امروز متوسط قیمت هر متر مربع خانه های تهران بیش از 50 
میلیون تومان است، حقوق کارگران 8.5 میلیون تومان در نظر گرفته شده 
که با این شکاف بین اعداد، سن انتظار خانه دار شدن به بیش از یک قرن 
هم می رسد و زندگی واقعی مردم با استانداردها و فرهنگی که وزارت راه و 

شهرسازی از آن صحبت می کند، فاصله معناداری دارد.

انجام داده  انجمن روانپزشکی آمریکا )APA( پژوهشی 
است که در آن به نقش حیوانات در سلامت روانی افراد 
اشاره می شود. طبق پژوهش صورت گرفته ۸۶٪ افرادی 
که حیوان خانگی دارند معتقدند حیوان خانگی نقش موثری 
در سلامت روانی آنها دارد. اما حیوانات چگونه به سلامت 

روانی مان کمک می کنند؟
به دو دسته کلی تقسیم  انسان  نیازهای  در روانشناسی 
می شوند که شامل نیازهای فیزیولوژیک )مثل نیاز به آب، غذا، 
سکس( و نیازهای سایکولوژیک )تعلق و دلبستگی، ایمنی، 
خلاقیت( می شود. نیاز به تعلق و دلبستگی یکی از مهمترین 
نیازهای سایکولوژیک در ماست که کمبود و عدم ارضایش 
باعث افت عملکرد روانی-اجتماعی فرد می شود. حیوانات 
می توانند این نیاز را به خوبی در افراد ارضا کنند. فردی که 
در طول روز از طرف مدیر، کارفرما یا ارباب رجوع فشارهای 
روانی زیادی تحمل کرده و عصر کاملاً خالی از انرژی فیزیکی 
و روحی شده وقتی به خانه بر می گردد و دم تکان دادن 
سگ، آواز قناری، یا میو میو کردن گربه حیاطش را می بیند 
و آنها را در آغوش می گیرد، مجدد حس زندگی پیدا می کند 
و در این لحظه نیاز به تعلق و دلبستگی در او ارضا شده است. 
همچنین زمانیکه فرد تنهاست و یا بخاطر شرایطی از دوستان 
و خانواده اش فاصله دارد حضور یک حیوان خانگی می تواند 
نیاز به دلبستگی را در او ارضا کند. افراد مبتلا به اختلالات 
شخصیتی مثل اسکیزوئید و اجتنابی، کودکان مبتلا به طیف 
اوتیسم، افرادیکه صفت درونگرایی بالایی دارند و حتی یک 
فرد اسکیزوفرن گاهی اوقات یک حیوان خانگی تنها دوست و 

بر طرف کننده نیاز به تعلق و دلبستگی  اش می شود.

اضطراب،  مثل  روانی  اختلال  یک  دچار  ما  که  هنگامی 
افسردگی یا اختلالی بسیار جدی مثل اسکیزوفرنی می شویم 
سطح خود-کارآمدی ما افت می کند. یکی از کارهای مهم 
درمانگر کمک به ما در افزایش سطح خود-کارآمدی مان 
است . برخی تکنیک های درمانی مثل فعالسازی رفتاری 
به بهبود سطح خود-کارآمدی مان کمک می کند. وجود 
حیوانات در زندگی مان نیز دقیقاً همین کار را انجام می دهد. 
شما وقتی یک حیوان را کنار خود می پذیرید خود را موظف 
می کنید که به او رسیدگی کنید اگر حیوان خانگی تان 
باشد ساعات خاصی در طول روز او را به پیاده روی می برید، 
موهایش را شانه می کنید، پرهایش را تمیز کرده و اگر یک 
حیوان بی پناه در محله تان باشد در ساعات خاصی برایش غذا 
می برید. کارهای فوق یک انگیزه برای به حرکت درآمدن تان 

می شود، و انجام موفقش در مغز شما دوپامین آزاد می کند 
که بصورت حس خوب و انگیزه برای تکرار مجدد می شود. 
همچنین اینکه می بینید برای دیگری مهم هستید حس 

خود-کارآمدی  را در شما پرورش می دهد.
حیوانات به شکل دیگری نیز به شما کمک می کنند؛ وقتی 
شما مضطرب هستید یا در طول روز در محیط کار استرس 
زیادی را تحمل کرده اید نوازش کردن یک حیوان به شما 
کمک می کند توجه تان را از همه چیز به نوازش او تغییر دهید 
در آن لحظه شما مایندفول هستید یعنی “حضور قلب یا 
وقوف” را تجربه می کنید و تمام حواس تان در لحظه “اکنون” 
قرار دارد که این اضطراب را کاهش می دهد. همچنین وقتی 
حیوانی را در آغوش می گیرید میزان زیادی اوکسی توسین 
در مغزتان آزاد می شود اوکسی توسین، نوروترانسمیتری است 

که بعنوان یک ضد اضطراب و آرامبخش عمل می کند. دیدید 
وقتی عاشق می شوید اضطراب تان کم می شود علتش همین 
است. حیوانات خانگی سطح سروتونین را نیز بالا می برند 
نوروترانسمیتری که رفتارهای تکانشی را بازداری می کند 
در نتیجه شما کمتر دچار پرخاشگری و کارهای لحظه ای 
و بی فکرانه می شوید البته سروتونین به تعادل سایر انتقال 
دهنده های عصبی در مغزتان نیز کمک می کند سطوح گابا، 
گلوتامات، نوراپی نفرین و دوپامین را نیز در مغزتان متعادل 
می کند و زمانیکه بیوشیمی مغزتان در حالت تعادل باشد 
بهتر می توانید توجه کنید، فکر کنید، تصمیم بگیرید، و عمل 

کنید!
حیوان خانگی به روش دیگری نیز به شما کمک می کند، 
افراد بوجود می آید که  گاهی در خانواده مشکلاتی بین 
ارتباطشان با یکدیگر را ضعیف می کند حیوانات خانگی 
با رفتارشان افراد خانه را به هم نزدیک می کنند و پیوند 
محکم تری ایجاد می کنند زیرا نقطه مشترک تک تک اعضای 

خانه هستند.
حیوانات خانگی به برقراری بهتر ارتباط کودکان نیز کمک 
مبتلا  کودکان  برای  پت تراپی  دلیل  همین  به  می کنند 
اختلال  به  مبتلا  کودکان  است.  مفید  اوتیسم  طیف  به 
بیش فعالی/کم توجهی هنگامی که در کنار یک حیوان خانگی 
هستند رفتار بهتری دارند و والدین نیز نقش موثر آنها را حس 
می کنند. و مهمتر آنکه حیوانات خانگی می توانند “عشق” را 
به فرزندانمان آموزش دهند. چه درسی در زندگی با ارزش تر 
از عشق است و چه معلمی مهربان تر و دوست داشتنی تر از 

یک حیوان بیگناه معصوم!

پیام  شریفیان:

حیوانات چگونه به سلامت روانی افراد کمک می کنند؟

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز

ورود بیش از 2 میلیون خودرو به البرز در تعطیلات



2  سیاسی

 با تصویب پیشنهاد کمیته احیاء اراضی، وزارت 
جهاد مکلف به واگذاری حق بهره برداری از اراضی 
بــرای تولید به افــراد دارای صلاحیت می شــود. 
اطلاعات مربوط به این اراضی باید از طریق درگاه 
ملی صدور مجوزها به طور شفاف در اختیار عموم 

قرار گیرد. 
یکــی از ســرمایه هایی کــه می توانــد عامل 
مردمی سازی اقتصاد و رفع فقر وتبعیض در کشور 
باشد، سرمایه ی خدادادی زمین است که باید حق 

بهره برداری از آن در اختیار مردم قرار بگیرد.
این موضوع با مقاومت دستگاه های مربوطه مواجه 

است و درنتیجه دچار نوعی احتکار زمین شده ایم؛
اطلاعات مربوطه ازطریق درگاه ملی مجوزهای 
کشور در اختیار عموم قرار می گیرد تا ضمن ایجاد 
شفافیت وجلوگیری از رانت اطلاعاتی، امکان نظارت 

مردم  نیز فراهم شود.
این واگذاری بدون انتقال مالکیت و درچارچوب 
طرح های مصــوب خواهد بــود و اولویت در این 
واگذاری ها بــا متقاضیان بومی و دانش آموختگان 

رشته های مرتبط می باشد.
حدود 4میلیون هکتار از اراضی مستعد کشت 
دیم بلااســتفاده اســت، همانطور که بخش قابل 
توجهی ازبیابان های کشور مستعد پرورش شتر و 
تولید گوشت قرمز است، درخصوص احیاء مراتع و 
جنگل های دست کاشت نیز از ظرفیت های مردمی 
به خوبی استفاده نمی شود. کشور با داشتن چنین 
استعداد و ظرفیت هایی، نباید در محصولات اساسی 

دچار وابستگی باشد.
مصوبات کمیســیون تلفیق برنامه هفتم پس 
ازتصویب در صحن علنی مجلس و تائید شــورای 

نگهبان، قابل اجرا خواهد بود.

رئیس کل دادگســتری البرز گفت: خط 
قرمز دادگســتری کل استان در پرونده های 
کمیســیون مــاده 100، موضــوع حذف 
پارکینگ و تبدیل آن به جریمه نقدی است.

حسین فاضلی هریکندی در دیدار مردمی 
این هفته مســئولان قضائی استان البرز در 
حوزه ریاست دادگستری کل استان، شخصاً 
میزبان مراجعــان بود و ضمن دیدار و گفت 
و گــو با آن ها به درخواســت های حقوقی و 
قضائی مطروحه 21 نفر از مراجعان رسیدگی 

و دستورات مقتضی را صادر کرد.

رئیس کل دادگستری استان البرز در این 
دیدار به درخواســت های مختلف مراجعان 
که موضوعاتی از قبیل تسریع در رسیدگی، 
اختلافــات ملکــی، درخواســت مرخصی 
تعاونی های مســکن  زندانیان، مشــکلات 
و برخــی مباحث مرتبط با شــهرداری بود 

رسیدگی کرد.
حسین فاضلی هریکندی در خصوص یکی 
از این دیدارها که مرتبط با رأی کمیسیون 
ماده 100 شــهرداری و حکم تخریب صادر 
شــده بود تصریح کرد: همانطور که بارها از 
طریق اطلاع رسانی های مختلف اعلام شده 
خط قرمز دادگســتری کل استان البرز در 
پرونده های کمیســیون ماده 100، موضوع 
حذف پارکینگ و تبدیل آن به جریمه نقدی 
است که تأکیدات و دســتورات لازم به این 
کمیسیون توسط دستگاه قضائی استان انجام 
شده و سازندگان حتماً توجه کنند که امکان 
تبدیل حذف پارکینگ و تبدیل به جریمه و 

صدور سند وجود ندارد.

مهدی عسگری:
واگذاری زمین به مردم با هدف مردمی سازی 

تولید

رئیس کل دادگستری البرز:
خط قرمز دادگستری البرز حذف پارکینگ و 

تبدیل آن به جریمه نقدی است

اخبار

بازدید سرزده مدیرکل 
بازرسی استانداری البرز از 

فرمانداری فردیس

حسینی موخر مدیرکل بازرسی استانداری البرز از فرایند 
ملاقات مردمی فرمانداری فردیس بازدید بعمل آورد.

به گــزارش اداره کل روابط عمومــی وامور بین الملل 
استانداری البرز، سید علی اکبر حسینی موخر مدیرکل 
بازرســی اســتانداری البرز بصورت ســرزده با حضور در 
فرمانداری فردیس از روند ملاقات مردمی فرماندار بازدید 

کرد.
حسینی موخر ملاقات مردمی ادارات را موجب همدلی 
دولت و ملت عنوان کرد و گفت: حل مشکلات مردم وظیفه 

ی ذاتی دولت است.
مدیر کل بازرسی استانداری اذعان کرد: ما ملت خوبی 
داریم و معتقدیم آنها ارباب رجوع هستند پس باید کرامت 

مردم در ادارات و دستگاه ها رعایت شود.
وی رعایت کرامت و شان مردم را در انجام به موقع کارها 
خواند و افزود: همه ی ادارات و دســتگاه ها باید هر هفته 

ملاقات مردمی داشته باشند.
وی ارائــه ی میــز خدمــت در ورودی ادارات به ویژه 
فرمانداری ها را الزام دانست و معتقد است: کار مردم باید در 

کمترین زمان انجام شود.

اداره کل آموزش فنی و حرفه ای البرز :
راه اندازی نیروگاه 

خورشیدی و 2 مرکز آموزش 
مهارتی در کرج

نیروگاه خورشیدی 40 کیلوواتی و 2 مرکز آموزش 
فنی و حرفه ای با حضور مهرداد عظیمی رییس 
کرج  در  کشور  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  سازمان 

گشایش یافت.
ای  و حرفه  فنی  آموزش  غفاری مدیرکل  بهزاد    
استان البرز در پی گشایش این مراکز گفت: نیروگاه 
نیروگاه  نخستین  کرج  کیلوواتی   40 خورشیدی 
تولیدی و آموزشی در مراکز مهارتی کشور است که 
افزون بر تولید برق برای آموزش هنرجویان و قشرهای 

مختلف مردم از آن بهره گرفته می شود.
 وی ادامه داد: این نیروگاه در مرکز آموزشی شهیدان 
رهبری کرج راه اندازی شده و در آینده نزدیک 15 
کیلووات نیروگاه خورشیدی در مرکز آموزش مهارتی 

شهیدان خدایی کرج نیز به کار گرفته می شود.
 غفاری گفت: اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان 
البرز با راه اندازی نیروگاه های خورشیدی در بین 
مراکز آموزش فنی و حرفه ای درصدد توسعه آموزش 
و ترویج فرهنگ بهره مندی از انرژی پاک در بین مردم 

است.
 همچنین مرکز آموزش فنی و حرفه ای بین کارگاهی 
شرکت تولیدی 202 کرج و مرکز سنجش برخط ) 
آنلاین( مهارت آموزی در مرکز آموزش فنی حرفه ای 

شهیدان رهبری کرج فعالیت خود را آغاز کردند.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: آمار دقیق 
عملکرد بانک در خصوص حمایت از جوانی جمعیت 
توسط بازرسی استان احصا شود و مورد بررسی قرار 
گیرد و بانک های کم کار در این راستا مورد پیگیری 

قانونی قرار گیرند.
بــه گزارش اداره کل روابــط عمومی و امور بین 
الملل استانداری البرز، مجتبی عبداللهی در قرارگاه 
حمایت از جوانی جمعیت که روز چهارشــنبه 22 
شــهریورماه 1402 به دبیری اداره کل امور بانوان و 
خانواده استانداری در سالن شهدای دولت استانداری 

برگزار شد، ضمن تسلیت ایام سوگواری ماه صفر، به 
روند فعالیت بانک ها در خصوص ارائه تسهیلات به 
مردم اشاره کرد و افزود: آمار دقیق عملکرد بانک در 
خصوص حمایت از جوانی جمعیت توسط بازرسی 
اســتان احصا شود و مورد بررسی قرار گیرد و بانک 
های کم کار در این راستا مورد پیگیری قانونی قرار 

گیرند.
وی با اشاره به ضرورت مقابله با سقط غیرقانونی 
از متولیان امر بویژه دانشــگاه علوم پزشکی استان 
خواســت که در این رابطه با تشکیل کارگروه ویژه، 

برنامه و راهکار تخصصی ارائه دهد.
وی گفت: در خصوص راه اندازی مهدهای کودک 
در دستگاه های استان با هدف ایجاد آرامش خاطر 
برای مادران شــاغل جهت ارائه خدمات مطلوب به 

مردم باید تدابیر لازم اتخاذ شود.
استاندار البرز افزود: در این رابطه شهرداری ها می 
توانند با امکانات خود نسبت به راه اندازی مهدهای 
کودک اقدام و دستگاه های اجرایی براساس قانون 
مکان مورد نظر را پیش بینی و یا هزینه های مصوب 

را تقبل کنند.

فاز اول برق رسانی محور جدیدالاحداث 
طالقان-هشتگرد با کارفرمایی اداره کل راه 
و شهرسازی البرز و نظارت شرکت توزیع 
نیروی برق استان البرز و با حضور دکتر 
عبداللهی استاندار البرز و حدادی نماینده 

مردم شهرستان طالقان در مجلس شورای 
اســلامی، مهندس مهــدوی فرماندار، 
معاونین اســتاندار، مدیران کل ، مدیران 
دســتگاه های اجرایی شهرستان و آحاد 

مردم برگزار و افتتاح شد.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شرکت 
توزیع نیروی برق استان البرز؛ این طرح با 
تأمین اعتباری بالغ بر 10 میلیارد تومان 
اقدام به اجرای برقرســانی محور تنها در 
مدت 8 ماه نموده است. مسیر برق رسانی 

به طول کلی 24 کیلومتر بوده است که 
فاز اول آن به طول حدود  10 کیلومتر، در  
هفتمین روز هفته دولت  افتتاح شد. در 
فاز اول 210 اصله پایه نصب  و تا ورودی 

تونل محور امتداد یافته است.

شرکت توزیع نیروی برق استان البرز:

افتتاح فاز اول برق رسانی محور جدیدالاحداث طالقان-هشتگرد

استاندار البرز در قرارگاه حمایت از جوانی جمعیت:

بانک های کم کار در حمایت از جوانی جمعیت مورد پیگیری قانونی قرار می گیرند

مدیر منابع انســانی شرکت گاز استان البرز بیان 
کرد: با توجه به اینکه آموزش کارکنان سرمایه گذاری 
در شــرکت می باشد، حال مبحث آموزش فرزندان 

کارکنان سرمایه گذاری در سرمایه گذاری است.
عباس ابراهیمی مدیر منابع انسانی این شرکت در 
مراسم اختتامیه دوره های آموزشی فرزندان و خانواده 
کارکنان که با عنوان »طرح تابستانه « از اواسط خرداد 

ماه در مرکز آموزش شــرکت گاز اســتان البرز آغاز 
شــده بود، بیان کرد: برگزاری این دوره ها در بخش 
آموزش در چهار رشــته روخوانی قرآن، قصه گویی، 

خوشنویسی و نقاشی به مدت سه ماه برگزار شد.
مدیر منابع انسانی شرکت گاز استان البرز ادامه داد: 
توجه به برنامه ریزی های خاص در بخش فرزندان 
کارکنان مورد تاکید بوده و هزینه های انجام شــده 

در این حوزه »سرمایه گذاری روی سرمایه گذاری« 
است.

ابراهیمی مطرح کرد: دوره های آموزشــی اوقات 
فراغت برای فرزندان کارکنان برای نخستین بار در 
شرکت گاز استان البرز برگزار شد و این آمادگی برای 
برگزاری کلاس های فرهنگی و آموزشی در سایر ماه 

ها نیز وجود دارد.

رئیــس اتــاق بازرگانی البرز گفــت: با تصویب 
مجدد هیات وزیران و اضافه  شــدن یک تبصره به 
بند )الف( ماده یک آئین نامه اجرایی بند )د( ماده 
1۳2 اصلاحی قانون مالیات های مستقیم، واحدهای 
تولیدی و معدنی مســتقر در شهرک های صنعتی 
اشــتهارد که پروانه بهره برداری آنها از ابتدای سال 
۹5 و بعد از آن صادر شــده نیز مشــمول معافیت 

مالیاتی شدند.
 پرهام رضایی با اشــاره به استقرار بخش مهمی 

از ظرفیت های صنعتی البرز در شهرستان اشتهارد 
بیان کرد: اشتهارد به نوعی قطب صنعت استان البرز 
اســت، به همین دلیل موضوع بهره مندی صنایع 
مستقر در این شهرســتان از معافیت های موضوع 
ماده 1۳2 قانون مالیات های مســتقیم تاثیر قابل 

توجهی در عملکرد اقتصادی استان خواهد داشت.
رئیــس اتــاق بازرگانــی البرز گفــت: موضوع 
بهره مندی صنایع مستقر در شهرک های صنعتی 
شهرستان اشتهارد از معافیت های مالیاتی به عنوان 

یک مطالبه جدی از سوی فعالان اقتصادی البرز از 
تریبون شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی 
اســتان بارها در حضور اســتاندار و مسئولان ملی 

مطرح شده است.
وی ادامه داد: تا قبل از اصلاح قانون مالیات های 
مستقیم، تمامی واحدهای تولیدی و صنعتی مستقر 
در شــهرک  صنعتی اشــتهارد از تاریخ اخذ پروانه 
بهره برداری به مدت 4 ســال و به میزان 80درصد 

از معافیت مالیات ابرازی بهره مند بودند.

مدیر منابع انسانی شرکت گاز استان البرز:
آموزش فرزندان کارکنان سرمایه گذاری در سرمایه گذاری است

رئیس اتاق بازرگانی البرز:
واحدهای شهرک های صنعتی اشتهارد مشمول معافیت مالیاتی شدند
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در استان   ۳

کارگاه آموزشی طرح ارائه خدمات سلامت 
روانی پیشگیری از آسیب های اجتماعی ویژه 
اصناف استان البرز ، اتحادیه خواربارفروشان 
تحت نظارت معاونت امور اجتماعی استان 
البرز با همکاری معاونت اجتماعی ناجا استان 

و اتاق اصناف برگزار شد.
مرضیه فهمیده معاون اجتماعی و رفاه اداره 
کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز 
بــا اعلام این خبر گفت: این کارگاه با هدف 
آشــنایی با تعاریف انواع مواد مخدر و اثرات 

فیزیکی و روانی آنان، باور های غلط درباره 
اعتیاد ، راه های پیشگیری از اعتیاد توسط 
خانواده ها ، اصول کلی درمان اعتیاد و لزوم 
آموزش اصناف  برای جامعه هدف برگزار شد.

مرضیه فهمیده ادامــه داد: همچنین به 
منظور اجرای برنامه های ابلاغی پیشگیری از 
آسیب های اجتماعی، دوره آموزشی کنترل 
خشم و پیشگیری از اعتیاد ویژه جامعه کار و 
تولید با حضور کارکنان شرکت تولیدی قفل 

رجبی برگزار شد.

 وی خاطرنشــان کرد: معاونت اجتماعی 
و رفــاه اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی 
به طور منظم در راستای اجرای برنامه های 
ابلاغــی وزارت متبــوع در پیشــگیری از 
آسیب های اجتماعی دوره های مختلفی را در 
جوامع مختلف با کار تولید در سطح استان 
برگزار می کند تا با کاهش حداکثری گرایش 
به معضلات اجتماعی به ویژه آســیب های 
ناشــی از اعتیاد و دیگر موارد مرتبط با آن 

مواجه شویم.

 
مدیر کل امور زنان و خانواده استانداری البرز از 
تشکیل کارگروه مقابله با سقط غیرقانونی جنین 
زیر مجموعه قرارگاه حمایت از خانواده و جوانی 

جمعیت استان خبر داد.
 » معصومه آقایی« روز سه شنبه در نشست 
قرارگاه حمایت از خانواده و جوانی جمعیت البرز 
افزود: قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت 
به عنوان مهمترین تصمیم در حوزه افزایش 
جمعیت احکام متعددی در موضوع پیشگیری 

و کاهش سقط جنین عمدی و جنایی وضع 
کرده است.

وی بیان کرد: براین اساس کارگروه ویژه مقابله با 
سقط غیرقانونی جنین زیر نظر قرارگاه حمایت 
از خانواده و جوانی جمعیت استان و با دبیری 
دانشگاه علوم پزشکی استان تشکیل شده است.

آقایی گفت: در این کارگروه دادستان مرکز استان 
البرز به عنوان نایب رییس این کارگروه منصوب 

شده است.

وی ادامه داد: معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
فرماندهی  کرج،  فرماندار   ، البرز  استانداری 
البرز، پلیس فتا ، مدیریت عملکرد،  انتظامی 
کل  اداره  استانداری،  حقوقی  امور  و  بازرسی 

اطلاعات استان ،
 ، البرز  استان  مستضعفین  بسیج  فرماندهی 
سازمان اطلاعات سپاه امام حسن مجتبی)ع(، 
نظام پزشکی ، پزشکی قانونی و سه نفر نماینده 

مردمی عضو این کارگروه هستند

اخبار

مدیر کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز:

معرفی 378 طرح صنایع دستی 
برای دریافت تسهیلات مشاغل 
خانگی با اعتبار 443 میلیارد ریال

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز از معرفی ۳78 طرح مشاغل خانگی به مبلغ 44۳ 
میلیارد ریال به بانک های عامل برای دریافت تسهیلات 

مشاغل خانگی از ابتدای تیرماه تاکنون خبر داد.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از روابط عمومی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز رحیم 
خاکی  اظهار کرد: از این تعداد ۳۶1 طرح به صورت 
مستقل به مبلغ ۳۶1 میلیارد ریال و 17 طرح به صورت 

پشتیبان به مبلغ 82 میلیارد ریال معرفی شدند.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز هدف از پرداخت تسهیلات به هنرمندان را علاوه 
بر کمک به توسعه و تولید صنایع دستی، حمایت از 
مشاغل خانگی و توسعه اشتغال صنایع دستی عنوان 

کرد.
خاکی افزود: این طرح ها در رشته های زیورآلات سنتی، 
سفال و سرامیک،تولیدات چرمی دست دوز، صنایع 

چوبی، ساخت سازهای سنتی، گلیم و...  ارائه شده اند.

سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز
ورود بیش از 2 میلیون خودرو 

به البرز در تعطیلات

 

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز با بیان 
اینکه دو میلیون و ۹ هزار و ۳۹4 خودرو در تعطیلات 
روزهای اخیر وارد استان شده  اند، گفت: عمده مسافران 
از استان های تهران، قزوین، گیلان و آذربایجان شرقی 

بوده اند.
به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل 
ونقل جاده ای البرز، علی زندی فر با اشاره به میزان تردد 
در جاده های البرز در تعطیلات روزهای اخیر اظهار کرد: 
از 22 تا 25 شهریورماه امسال دو میلیون و ۹ هزار و 
۳۹4 خودرو به استان وارد و یک میلیون و ۹۶5 هزار و 

821 خودرو از استان خارج شده است.
وی افزود: بر مبنای این اطلاعات، میزان ورود و خروج 
خودرو به استان البرز نسبت به سال گذشته هفت 

درصد بیشتر بوده است.
این مسئول با بیان اینکه در این بازه زمانی محورهای 
کرج- تهران و کرج- چالوس پرترددترین محورهای 
استان بودند، گفت: عمده پلاک های ثبتی خودرو از 
استان های تهران، قزوین، گیلان و آذربایجان شرقی 
بودند. مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز در 
پایان یادآور شد: در این مدت سرعت متوسط وسایل 
نقلیه در محورهای مواصلاتی استان 72 کیلومتر در 

ساعت بوده است.

مدیرعامل آبفای البرز:

2۷۰۰ متر لوله گذاری اضطراری در کرج برای رفع تنش های آبی تابستان انجام شد
به منظور رفع تنش هــای آبی در کرج در 
طول تابســتان 1402 بصــورت طرح های 

اضطراری  2700 متر لوله گذاری اجرا شد .
مهندس حمیدرضا نامــداری مدیرعامل 
آبفای البرز با اعلام این خبر گفت: از خرداد ماه 
امسال بعد از تنش آبی ناشی از حادثه سیل در 
پایین دست ســد کرج و اختلال در برداشت 
آب از این سد برای نیازهای مصرفی تهران و 
کرج و نیز  به دلیل افزایش شدید دمای هوا 
و استمرار طولانی مدت گرما ،افزایش مصرف 
به خاطر رشد شدید جمعیت و مهاجر پذیری 
بالای کرج طی ماه های اخیر و محدودیت در 

منابع تامین آب و انرژی ، طی دو مرحله دیگر 
شــاهد تنش آبی چند روزه در کرج و برخی 

مناطق استان بودیم .
وی در تشریح اقدامات صورت گرفته برای 
رفع تنش های آبی تابســتان سالجاری بیان 
داشت: طرح ها و اقدامات کوتاه مدت و میان 
مدتی در نظر گرفته و بلافاصله اجرا شد که 
اجــرای خط انتقــال آب از تصفیه خانه آب 
شــماره دو کرج به مخزن ذخیره طالقان به 
طول 580 متر،  اصلاح و تغییر مسیر بخشی 
از شبکه توزیع آب در عظیمیه به طول 420 
متر ، اصلاح شــبکه توزیع به طول 780 متر 

و جداسازی و تکمیل بخشی از شبکه توزیع 
مرادآب برای رفع مشکل فشار نامتوازن شبکه 
توزیع  دراسلام آباد وکاهش حوادث در شبکه 
و انشــعاب ها، اصلاح شــبکه و تغییر مسیر 
آبرسانی و نصب شیر فشار شکن در منطقه 
دولت آباد برای متعادل و متوازن کردن فشار 
شبکه توزیع به طول 2۹0 متر، اصلاح شبکه 
توزیع در بخشی از عظیمیه به طول 150 متر 
، اصلاح شبکه آب در کلاک بالا به طول ۳00 
متر و اجرای خط انتقــال به طول 150 متر 
برای اتصال چاه های کمکی شهرداری به شبکه 
توزیع شهری از جمله این اقدامات بوده است.

 مجید درگی مدیر کل البرز در این  اجلاس 
شرکت کردند .ایشــان ضمن ابراز امیدواری 
نسبت به اینکه این نشست برای همفکری، هم 
اندیشی مشترک درباره موضوع مهم حفاظت 
از محیط زیســت  گفت: حدود 40 کشــور 
،50 هیات و 15 آژانس بین المللی تخصصی 
ذیل سازمان ملل متحد  در اجلاسیه حضور 

داشتند.
 از مصوبات این اجلاس ،تشکیل دبیرخانه 
منطقه ای در قالب یک سازمان بود که اساس 
نامه آن نوشته شــده و در سازمان های ذی 
صلاح در حال بررســی نهایی است.دومین 
موضوع تشکیل صندوق توسعه بود که باید 
مقدماتش انجام شود و مساله تامین مالی اش 

با برخی از کشــور ها به نتایج اولیه ای رسیده 
است. موضوع سوم نیز تبادل کارگروه های فنی 
بین کشور هایی است که در اجلاس حضور 
داشتند.  از آنجایی که تأکید رئیس جمهور در 
دولت مردمی سیزدهم بر اجرایی شدن نتایج 
این اجلاس ها است، اقدامات عملی نیز شروع 

شده است.

در راســتای پیشبرد اهداف ســازمانی و 
تقویم آموزشی،اداره منابع طبیعی شهرستان 
اشــتهارد، پنجمین دوره آموزشی خود را با 
عنوان نقش همیــاران طبیعت در حفاظت 
از منابــع طبیعی با حضور ۹1 نفر و به مدت 
دو ساعت با هدف ایجاد فرهنگ حفظ منابع 
طبیعی،در محل سالن ورزشی روستای ایپک 

برگزار نمود. 
در ایــن دوره آموزشــی که بــا همکاری 

بخشداری مرکزی در دهستان ایپک با حضور 
بخشدار، حســین نعمایی رئیس اداره منابع 
طبیعی اشتهارد و دهیاران سه روستای ایپک، 

قره ترپاق و قانلی بلاغ برگزار شد.
در این دوره دانش آموزان  با مســائل مهم 
منابع طبیعی از جمله آشنایی با نقش همیار 
طبیعت در حفظ منابع طبیعی، اهمیت منابع 
طبیعی برای حیات بشر، حفظ مراتع و محیط 
زیست، فرهنگ  بهره برداری بهینه از مواهب 

الهی آشنا شدند.
در ابتدای این دوره حسین نعمائی  ضمن 
خوش آمدگویــی به حاضرین و تشــکر از 
بخشدار محترم، دهیاران  و مسئول آموزش 
ترویج شهرستان جهت برگزاری دوره حاضر 
، توضیحاتی در مورد عنوان دوره برای دانش 
آموزان ایراد نمود و خواستار جذب حداکثری 
دانش آموزان و ثبت نام در ســامانه همیاران 

طبیعت شد.

اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان اشتهارد:

برگزاری دوره آموزشی نقش همیاران طبیعت در حفاظت از منابع طبیعی 

مرضیه  فهمیده:
کارگاه آموزشی پیشگیری از آسیب های اجتماعی برگزار شد

مدیر کل امور زنان و خانواده استانداری البرز:
کارگروه مقابله با سقط غیرقانونی جنین در البرز تشکیل شد
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باحضور مدیر کل حفاظت محیط زیست البرز:

اجلاس بین المللی مقابله با توفان ماسه و گرد و غبار



4 فرهنگ و هنر

جابری انصاری ، در خصوص برگزاری جشن ملی روز 
سینما در 4 مهر خبر داد و گفت : بدلیل اینکه روز 
ملی سینما 21 شهریور مصادف شده با ایام سوگواری 
امام حسین )ع( ، شهادت امام حسن مجتبی )ع( و 
حضرت امام رضا )ع( ، با حمایت های دکتر عبداللهی 
استاندار محترم ، جشن ویژه ای به همین مناسبت  
در 4 مهر با حضور اصحاب فرهنگ ، هنر و  رسانه و 

مسئولین لشکری و کشوری برگزارمی شود.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز گفت 
:  سینما عنصر هنری جذاب و تاثیر گذاری است که 

هنرمندان این عرصه ، روایتگر عظمت زیبایی ها ،  
تلاش ها  ، مجاهدت ها ، کوشش و پیشرفت های بی 
حد و وصف میهن عزیزمان ، ایران اسلامی در چهل و 
پنجمین سال انقلاب اسلامی و دوران های مختلفی 

از جمله دفاع مقدس  می باشد .
سعید جابری  انصاری اظهار داشت : باید یاد کنیم 
از هنرمندان ولایت مدار، شایسته و اساتید به نامی 
همچون زنده یاد استاد انوشیروان ارجمند ، زنده 
یاد استاد عزت الله انتظامی ، زنده یاد استاد داود 
رشیدی، زنده یاد استاد فرج الله سلحشور که یاد و 

خاطره ی هنرمندانه ی این عزیزان با خلق آثار فاخر 
و دارای مفاهیم والای انسانی و الهی ، ماندگار و ایشان 
مسئولیت خود را به آحاد جامعه ادا نمودند ، بطوری 
که در ذهن و جان مردم و اصحاب فرهنگ و هنر  
جاودانه شدند.  وجود اساتید بنامی همچون استاد 
داریوش ارجمند که با هنرنمایی در سریال امام علی 
)ع( صاحب نقش به یاد ماندنی مالک اشتر و همینطور 
رضا ایرانمنش از جانبازان هشت سال دفاع مقدس و 
سایر هنرمندان متعدد ، نوید بخش توسعه صنعت 

سینما در تراز انقلاب اسلامی می باشد  .

معاون هنری سینمایی و سمعی بصری اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، از شروع به 
کار فاز دوم تکمیل و ساخت مجموعه پردیس 

تئاتر البرز خبر داد.
 سید محمود سرباز، معاون هنری ، سینمایی و 
سمعی بصری این اداره کل با بیان این مطلب 

افزود: فاز دوم مجموعه پردیس تئاتر البرز به متراژ 
1545 متر با ۳5٪ پیشرفت فیزیکی شروع به کار 
کرد. وی افزود: این پروژه با تصویب 25 میلیارد از 
مصوبات سفرهای استانی ریاست محترم جمهور 
طی ۳ سال شروع به ساخت و تکمیل شده است.

فاز دوم این مجموعه با ۶ میلیارد بودجه مصوب، 

تا بهمن ماه به اتمام خواهد رسید.
سرباز خاطر نشان کرد:  متاسفانه استان البرز علی 
الخصوص شهر کرج به لحاظ سرانه های فرهنگی 
و هنری با فقر شدید مواجه بوده که با تکمیل و 
ساخت این پردیس نمایشی تا حدی بهبود پیدا 

خواهد کرد.

ژاله محمدعلی، خواهر این نویسنده به ایسنا گفت او ساعت 2 
بامداد جمعه )24 شهریور( به وقت ایران درکانادا از دنیا رفته است.

محمد محمدعلی هفتم اردیبهشت 1۳27 در خیابان مولوی 
تهران به دنیا آمد. در سال 1۳44 و هنگامی که مشغول تحصیل 
در دبیرستان مروی بود علاوه بر نگارش چند نمایش نامه، سالنامه 
مروی را منتشر کرد. پس از اخذ دیپلم در سال 1۳4۹ به سربازی 
اعزام شد و در سپاه ترویج و آبادانی خدمت کرد. در همان دوران 
سربازی بود که طرح های اولیه داستان های دره هندآباد گرگ داره 

و از ما بهتران شکل گرفت.
در سال 1۳5۳ وارد دانشکده علوم سیاسی و اجتماعی شد و 
سپس با لیسانس علوم سیاسی و اجتماعی به استخدام سازمان 
بازنشستگی کشوری درآمد. محمدعلی از 1۳۶۹ به وزارت فرهنگ 
و آموزش عالی منتقل و در مرکز اسناد و مدارک علمی کشور 
مشغول کار شد. در 1۳81 بازنشسته شد. نخستین کتابش را که 

مجموعه داستانی با نام »دره هندآباد گرگ داره« بود در 1۳54 
منتشر کرد و در آن به شیوه ای واقع گرایانه به زندگی فقرزده 
روستاییان پرداخت. محمدعلی یکی از اعضا و شرکت کنندگان 
جلسات داستان خوانی و داستان نویسی پنج شنبه ها با نظارت 
سردبیری   1۳۶1 تا   1۳5۹ سال  از  بود.  گلشیری  هوشنگ 
فصلنامه ای به نام برج را به عهده داشت و پس از آن نیز کم و بیش 
با مطبوعات از جمله مجله های دنیای سخن و آدینه همکاری 
می کرد و سه ویژه نامه شعر و داستان مجله آدینه به سردبیری او 
منتشر شد. در سال 1۳۶4 به همراه جواد مجابی، محمد مختاری 

و حمیدرضا رحیمی جلسه شاعران سه شنبه را تشکیل داد.
جایزه  که  است  باد«  در  »برهنه  رمان  او  آثار  مهم ترین  از 
داستان نویسی »یلدا« را نیز از آن خود ساخت؛ اثری که همچنین 
در میان نامزدهای نهایی جایزه منتقدان و نویسندان مطبوعات 

بود.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز:

 4 مهر جشن روز ملی سینما و تجلیل از سینماگران البرز برگزار می گردد

معاون هنری سینمایی و سمعی بصری ارشادالبرز:

از سر گیری فاز دوم تکمیل و ساخت مجموعه پردیس تئاتر البرز

درگذشت محمد محمدعلی، داستان نویس در7۵ سالگی 

  به مناسبت اربعین حسینی و در راستای 
فعالیت های محله محور مسابقه رنگ آمیزی 
پیام های قرآنی به همراه محفل قرآنی کودکان 
و نوجوانان در کتابخانه شــهدای گلسار در 

شهرستان ساوجبلاغ برگزار شد.
     به گزارش روابط عمومی اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی شهرســتان ساوجبلاغ؛ به 

مناسبت اربعین حسینی مسابقه رنگ آمیزی 
پیام هــای قرآنی به همراه محفــل قرآنی از 
مجموعه فعالیت های محله محور در کتابخانه 
شهدای گلسار با حضور رئیس اداره کتابخانه 
های عمومی، کارشناس اداره فرهنگ و ارشاد 
اســلامی شهرستان ســاوجبلاغ ، مسئول 
دارالقرآن شــهر گلسار و ســیدامیرمحمد 

افتخاری، امیرحسین بندپی، محمدمهدی 
صفاخیل، امیرعلی افتخاری حافظان و قاریان 

نوجوان  برگزار شد.
   گفتنی است که در پایان مراسم ضمن 
تقدیر از شرکت کنندگان در مسابقه، حافظان 
و قاریان نوجوان  جوایزی نیز به کودکان اهدا 

شد.

به مناسبت اربعین حسینی در ساوجبلاغ:

   برگزاری محفل قرآنی کودکان همراه با مسابقه رنگ آمیزی

یادداشت

کاهش محسوس علاقه به دانشگاه
دهه هشتادی ها دانشجو شدن 

به هر قیمتی را نمی خواهند
آمارها از کاهش علاقه به تحصیلات دانشگاهی در میان نوجوانان و 
جوانان حکایت می کنند. به گونه ای که جمیعت دانشجویان کشور 
در طول چهار سال، حدود یک میلیون نفر کاهش یافته است. در 
سال های اخیر حدود نیمی از داوطلبان کنکور نیز از انتخاب رشته 
صرف کرده اند. اما دلیل کاهش علاقه به دانشگاه در میان نسل جدید 

چیست؟
 به گزارش تجارت نیوز،در حالی آمارهای اخیر کاهش علاقه به 
دانشگاه را نشان می دهند که در سال های دهه 70، دانشگاه چون 
بهشتی بود که نوجوانان دهه شصتی برای رسیدن به آن گویی باید 
کوهی عظیم را فتح می کردند. رویایی بود که دستیابی به آن مرارت ها 

می طلبید.

کاهش یک میلیون نفری دانشجویان در طول 4 سال
چند سالی است اما ورق برگشته. حداقل از اواخر دهه 80 به این سو 
می توان چنین اخباری را در رسانه ها یافت که ظرفیت دانشگاه ها 
بیشتر از تعداد داوطلبان است. در همین رابطه، اسفند سال 1۳8۹، 
ایرنا در گزارشی به نقل از حسین توکلی مشاور اجرایی وقت سازمان 
سنجش نوشت که ظرفیت دانشگاه ها، موسسه ها و مراکز آموزش 
عالی در ایران »به مراتب« بیشتر از تعداد داوطلبان شرکت در 

آزمون های سراسری است.
 در این سال ها، شرایط به گونه ای پیش رفت که در نهایت در سال 
1401، آمارها کاهش حدود یک میلیون نفری تعداد دانشجویان را 
در طول چهار سال نشان دادند. سال گذشته روزنامه جوان در این 
مورد نوشت: »در حالی که جمعیت دانشجویی در سال تحصیلی 
۹۶- ۹5، چهار میلیون و 7۳ هزار و 827 نفر بود، در سال تحصیلی 
1400- 1۳۹۹ به سه میلیون و 17۳ هزار و 77۹ کاهش یافته  است 

و این روند کاهشی همچنان ادامه دارد.«

کاهش علاقه به دانشگاه، حتی در مرحله انتخاب رشته
هر چند یکی از دلایل این موضوع را می توان کاهش جمعیت جوان 
کشور دانست اما به نظر می رسد بسیاری از نوجوانان امروزی یا همان 
دهه هشتادی ها، دیگر علاقه چندانی به ورود به دانشگاه ندارند.حتی 
در سال های اخیر، مسئولان از افزایش تعداد داوطلبانی می گویند که 
در جلسه آزمون کنکور حضور می یابند اما پس از اعلام نتایج، انتخاب 
رشته نمی کنند. روزنامه جوان در این مورد هم نوشته بود که در 
سال های اخیر بیش از 50 درصد از داوطلبان مجاز به انتخاب رشته، 
از این کار صرف نظر کردند. به گونه ای که برای مثال این رقم در سال 
1400 به 52 درصد رسیده بود. در واقع در آن سال، تنها 48 درصد 
از داوطبان مجاز به انتخاب رشته، فرم های مربوطه را تکمیل کردند.

بیکاری پیدا و پنهان فارغ التحصیلان دانشگاهی
شاید نگاهی به آمارهای بیکاری فارغ التحصیلان دانشگاهی پاسخی 
برای این پرسش  باشد. سال هاست که داده های مرکز آمار نشان 
می دهد، حدود 40 درصد از جامعه بیکار کشور را این گروه تشکیل 
می دهند. هر چند دولت سیزدهم مدعی کاهش آمار بیکاری در میان 
تحصیل کردگان است اما این قشر همچنان سهمی در همین حدود 

40 درصد در میان بیکاران کشور دارند.
 در واقع تحصیلات دانشگاهی برای بسیاری از متولدان دهه های ۶0 
و 70، به تضمینی برای یافتن شعل تبدیل نشد. نه فرصت شغلی 
مناسبی برای آنها وجود داشت و نه کیفیت آموزش در دانشگاه ها به 
گونه ای بود که همه فارغ التحصیلان مهارت کار داشته باشند و بتوانند 

شغلی متناسب با مدرک خود پیدا کنند.

کاهش تمایل به تحصیل در برخی رشته ها
و  آمارها  اخیر،  سال های  در  دانشجویان  تعداد  کاهش  بر  علاوه 

اطلاعات نشان می دهند که از میزان علاقه افراد برای تحصی
ل در برخی رشته ها نیز کاسته شده  است.برای مثال، مسئولان از 
کاهش تمایل به تحصیل در برخی از رشته ها به دلیل نبود فرصت 
شغلی یا پایین بودن درآمد آنها می گویند؛ از جمله برخی رشته های 

پایه یا تعدادی از تخصص های پزشکی.
 در همین زمینه، سال گذشته ایرنا به نقل از محمد مهدی مجذوبی 
رییس دانشگاه علوم پزشکی همدان گزارش داد که دانشجویان 
پزشکی به برخی رشته های تخصص  از جمله بیهوشی، عفونی و طب 
اورژانس و تعدادی از رشته های فوق تخصص همچون جراحی قلب، 

جراحی قفسه سینه و جراحی کودکان اقبال چندانی ندارند.
به نظر می رسد بر اثر دلایل اقتصادی و اهمیت مساله اشتغال، 
گروهی از نوجوانان و جوانان نسل جدید، آموختن مهارت و ایجاد 
کسب و کارهای خانگی و آنلاین یا انجام فعالیت های پروژه ای را 
بر رفتن به دانشگاه ترجیح می دهند. گسترش شبکه های اجتماعی 
هم گزینه های بیشتری را در اختیار آنها قرار داده است. در کنار همه 
اینها »مهارت« نیز این روزها در دنیا خریدار دارد. در واقع تنها گرفتن 
مدرک دانشگاهی، ضامنی برای موفقیت در مهاجرت نیست. به 
همین دلایل دیگر ضرورتی ندارد که همه افراد حتی برای مهاجرت 

هم مدرک دانشگاهی داشته باشند.

قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت 
برای حمایت از مادران، کودکان و خانواده ها به 

ویژه دوقلو و چندقلوها خدمات ویژه دارد.
خانم توزنده جانی سرپرست اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی شهرستان نظرآباد با همراهی 
خانم شورجه رئیس اداره بهزیستی شهرستان 

به دیدار دوقلو ها  رفتند 
در این دیدار ضمن تبریک و اهدای  بســته 
لبخند مادری  ،بــا مادر دوقلو ها در خصوص 
وضعیت و شــرایط نگهداری نوزدان و قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت و خدمات 

مستمربهزیستی ویژه دوقلو ها گفتگو شد.

در مراســمی با حضور دکتر رمضانی سرپرست 
معاونت اســتانداری و فرمانداری کرج، حجرگشت 
مدیر کل آموزش و پرورش البرز و شورای معاونین 
اســتان ،  اعضای شورای معاونین و همکاران اداری 
آموزش و پرورش ناحیه ۳ کرج ، طی حکمی از سوی 
"علی حجرگشت" مدیر کل آموزش و پرورش البرز 
" رحمت اله نژاد فلاح " بعنوان مدیر جدید اداره ی 
آموزش و پرورش شهرســتان ساوجبلاغ و چهارباغ 
منصوب و ضمن تقدیر و تشــکر از زحمات ایشان 
در دوران تصــدی مدیریت آموزش و پرورش ناحیه 
۳ ، " سید محمود حسینی " معاون آموزش ابتدایی 

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز با حفظ سمت 
بعنوان " سرپرست مدیریت آموزش و پرورش ناحیه 

۳ کرج " منصوب گردید.

اداره فرهنگ وارشاداسلامی شهرستان نظرآباد:

اجرای قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت

در مراسمی با حضور سرپرست معاونت استانداری و فرمانداری کرج:

تکریم و معارفه مدیران آموزش و پرورش
 ناحیه 3 کرج 
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اجتماعی 5 

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز از پیش 
بینی تمهیدات ترافیکی پلیس راهور این استان 

در ایام پایانی ماه صفر خبر داد.
این  گفت:  پور  رحمتی  حمداله  سرهنگ 
و  ترافیک  سازی  روان  منظور  به  تمهیدات 
برقراری عبور و مرور به ویژه در مقابل اماکن 
متبرکه و امامزاده ها، مساجد، تکایا و مسیرهای 

منتهی به آنها اجرا شده است.
محدودیت  اجرای  مدت  این  افزود: طی  وی 
ترافیکی در 2 اجتماع بزرگ اجرا می شود و 
روز 28 و ۳0 صفر از ساعت هشت صبح در 
محدوده بلوار شریفی تا امام زاده حسن )ع( و 
همچنین فلکه اول تا فلکه دوم رجایی شهر از 
ساعت 14 اعمال و تردد از بلوار استقلال به 

سمت فلکه اول تا پایان مراسم ممنوع خواهد 
بود.

رحمتی پور بیان کرد: برای روان سازی ترافیک 
عوامل پیاده و گشت های خودرویی در تمام 
یافتن زمان  پایان  تا  مسیرها مستقر شده و 
عزاداری مأموران پلیس راهنمایی و رانندگی 

استان البرز در آماده باش هستند.

مدیر کل نوسازی توسعه و تجهیز مدارس استان البرز 
گفت: از ابتدای کار دولت سیزدهم 70 پروژه مدرسه 

سازی در این استان با همراهی خیرین ساخته شده 
است.

محسن پورگلیان  مدیر کل نوسازی توسعه و تجهیز 
مدارس استان البرز با بیان اینکه هر سال به طور متوسط 
۳5 مدرسه در البرز احداث شده است گفت: از ابتدای 
این  در  سازی  مدرسه  پروژه  سیزدهم 70  دولت  کار 
استان با همراهی خیرین تحویل آموزش و پرورش البرز 

شده است.
وی ادامه داد: این واحد های آموزشی در فضای 85 هزار 

مترمربع ساخته شده اند.
پورگلیان با اشاره به نیاز استان البرز به کمک خیرین 
سازی های  مدرسه  علیرغم  کرد:  اظهار  ساز،  مدرسه 
مناسبی که در استان البرز داریم، ولی به دلیل رتبه اول 
مهاجرپذیری البرز و مهاجرت سالانه 100 هزار نفر به 
این استان همچنان نیاز به ساخت فضا های آموزشی 

جدید داریم.
استان البرز در سال تحصیلی پیش رو حدود 5۳0 هزار 

دانش آموز دارد.

مدیرعامل هلال احمر البرز گفت: براثر برخورد 2 دستگاه 
خودروی سواری در جاده کرج - چالوس در محدوده این 

استان ۹ نفر مصدوم شدند.
محمدباقر خلفی گفت:این حادثه  بین 2 دستگاه خودروی 
در  چالوس   - کرج  جاده  در  پراید  و   20۶ پژو  سواری 
شهرستانک رخ داد و امدادگران سریعا به محل حادثه اعزام 

شدند.
وی اضافه کرد: تعدادی از مصدومان پس از انجام اقدامات 
اولیه در محل حادثه درمان و بقیه به مراکز درمانی منتقل 

شدند.
وی گفت: علت حادثه توسط کارشناسان پلیس راه در دست 

بررسی است.
خلفی در بخش دیگری از سقوط یک نوجوان 1۳ ساله در 

ارتفاعات کوه عظیمیه کرج خبرداد.
تیم های  کرد:  بیان  البرز  احمر  مدیرعامل جمعیت هلال 
کوهستان به محل حادثه اعزام و ضمن انتقال فرد مصدوم به 
پایین ارتفاعات، پس از اقدامات اولیه وی را به مرکز درمانی 

منتقل کردند.
وی یادآورشد: هموطنان می توانند در صورت نیاز امدادی به 

سامانه 112 هلال احمر تماس حاصل نمایند.

فرمانده انتظامی البرز از کشف 1۳ میلیون و 
ماموران  توسط  قاچاق  سیگار  نخ  هزار   400

پلیس امنیت اقتصادی این استان خبرداد.
پلیس  مأموران  گفت:  هداوند  حمید  سردار   
امنیت اقتصادی استان البرز با انجام اقدامات 
اطلاعاتی و پلیسی از نگهداری و عرضه گسترده 

سیگار قاچاق از سوی متصدی یک واحد عرضه 
لوازم دخانی مطلع شدند و بررسی موضوع را در 

دستور کار خود قرار دادند.
نگهداری  محل  شناسایی  از  پس  افزود:  وی 
عوامل  همراه  به  مأموران  قاچاق،  سیگارهای 
در  و  اعزام  نظر  مورد  محل  به  صمت  اداره 

بازرسی از آنجا بیش از 1۳ میلیون و 400 هزار 
ریال  میلیارد  ارزش 75  به  قاچاق  سیگار  نخ 

کشف کردند.
نفر  یک  خصوص  این  در  کرد:  بیان  هداوند 
دستگیر و با تشکیل پرونده برای انجام مراحل 

قانونی به تعزیرات حکومتی معرفی شد.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز:

پیش بینی تمهیدات ترافیکی پلیس راهور البرز در ایام پایانی ماه صفر

 مدیر کل نوسازی توسعه و تجهیز مدارس البرز:

70مدرسه با کمک خیرین در استان ساخته شد
مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز:

9 مصدوم در حادثه رانندگی در جاده چالوس 

فرمانده انتظامی البرز:

بیش از 13 میلیون نخ سیگار قاچاق در فردیس کشف و ضبط شد
اخبار

فرمانده انتظامی شهرستان کرج:

دستگیري سارقان انباری در«کرج«
و  شناسایی  از  کرج  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
دستگیری سارقان انباری با اعتراف به ارتکاب 20 
فقره سرقت در عملیات مأموران کلانتری 4۶ دهقان 

ویلا خبرداد.
 سرهنگ«پیمان گودرزی«بیان داشت: در راستای 
ارتقاء امنیت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرائم، 
مأموران کلانتری 4۶ دهقان ویلا در یک موفق به 

شناسایی و دستگیری 2 نفرسارق انباری شدند.

 وی افزود: متهمان در تحقیقات تکمیلی ماموران لب 
به اعتراف گشوده و به ارتکاب 20 فقره سرقت اقرار 

کردند.
فرمانده انتظامی شهرستان کرج  با اشاره به کشف 
مخفیگاه  از  مسروقه  اموال  توجهی  قابل  تعداد 
متهمان، اظهار داشت: با اقدامات صورت گرفته، همه 

مالباختگان این پرونده شناسایی شده اند.
تکمیل  از  پس  کرد:  تصریح  گودرزی  سرهنگ 

تحقیقات، متهمان برای انجام مراحل قانونی به مرجع 
قضائی معرفی شدند.

این مقام انتظامی در پایان امنیت جامعه و شهروندان 
را اولویت اصلی پلیس عنوان کرد و از مردم خواست 
ضمن رعایت توصیه های پیشگیرانه از سرقت در 
صورت مشاهده هرگونه موارد مشکوک مراتب را از 
طریق تماس با مرکز فوریت های110 به پلیس اطلاع 

دهند

 42 مرد  گفت:  البرز  آگاهی  پلیس  رئیس 
ساله ای که به دلیل اختلاف با همسرش او را 

به قتل رسانده بود، دستگیر شد.
پی  در  گفت:  شجاعی  حکمت ا...  سرهنگ 
 24 کلانتری  به  ساله   42 مردی  مراجعه 
کمالشهر کرج و اعلام این موضوع که به دلیل 

رسانده،  قتل  به  را  او  به همسرش  اختلاف 
بلافاصله این شخص دستگیر و عوامل اداره 
مبارزه با جرائم جنایی برای بررسی موضوع 
به محل قتل اعزام شدند. وی افزود: با حضور 
انجام  و  سرقت  وقوع  محل  در  کارآگاهان 
قاتل  که  شد  مشخص  مقدماتی  تحقیقات 

به دلیل اختلاف با همسر ۳4 ساله اش او را 
از طریق خفه کردن به قتل رسانده و پس از 
ساعتی خود را به پلیس معرفی کرده است. 
شجاعی از تشکیل پرونده و معرفی متهم به 
مرجع قضائی خبر داد و گفت: قاتل با صدور 

قرار مناسب روانه زندان شد.

رئیس پلیس آگاهی البرز:

اختلاف خانوادگی منجر به قتل شد

عامل حیوان آزاری
 در »هشتگرد« دستگیر شد

  

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ گفت: شخصی که در 
اقدامی وحشیانه اقدام به اذیت و آزار چند حیوان در شهر هشتگرد 
کرده و با انتشار فیلم آن در فضای مجازی باعث جریحه دار شدن 
احساسات شهروندان شده بود، توسط پلیس شناسایی و دستگیر 

شد. 
باپیگیری  خبرنگارما درپی انتشار صحنه های دلخراش ازشکنجه 
ظاهرن  جوان  یک  توسط  خیابانی  های  گربه  بچه  وکشتن 
بیمارروانی وگزارشهای مکررمردم مبنی برجریحه دارشدن عواطف 
عموم ودرخواست ازپلیس برای برخوردبا مروجان خشونت،پلیس 
اقدام به دستگیری این شخص کرد و ازاین طریق تشکروقدردانی 
ابراز  البرز و پلیس ساوجبلاغ  مردم رادرعملکرد پلیس فتای 
می کنیم وامیدواریم باتوجه به عدم جرم انگاری و خلاء قانون برای 
مجازات حیوان آزاران،دستگاه قضایی مجازات بازدارنده ای برای 
این فرد متوحش به جهت پیشگیری از جرائم بعدی نسبت به 

انسانها وامنیت اجتماعی عموم در نظر بگیرد.

گرد و غبار هوای کرج را 
در وضعیت خطرناک قرار داد

ایستگاه  سنجش کیفیت هوای استان البرز گزارش داد که کیفیت 
هوا در مناطق مختلف شهرستان کرج به دلیل بروز پدیده گرد و 

غبار در وضعیت خطرناک قرار گرفته است.
مرکز کنترل و پایش هوای اداره کل حفاظت محیط زیست 
استان البرز، شاخص برخط کیفیت هوا )ذرات معلق کمتر از 
2.5 میکرون( طبق گزارش ایستگاه های سنجش کیفیت هوا 
در ایستگاه های فرهنگسرا، منطقه هشت و پنج کرج در محدوده 
خطرناک قرار دارد به طوریکه این شاخص ها به ترتیب 4۹۳ و 
400 )در 2 منطقه( است.  همچنین هوای ایستگاه ماموت با 

شاخص 211 در وضعیت بسیار ناسالم قرار دارد.
 کیفیت هوا در شهرستان های اشتهارد، ساوجبلاغ و نظرآباد نیز 
به ترتیب با شاخص های 158، 1۶7 و 171 در وضعیت ناسالم 

برای تمام گروه های جامعه قرار گرفته است.
 براساس تعریف شرکت کنترل کیفیت هوا، شاخص اندازه گیری 
آلودگی هوا طبق استاندارد EPA )شاخص  آژانس حفاظت از 
محیط زیست( که در بسیاری از کشورهای دنیا، از جمله ایران 
مورد استفاده است دارای تقسیم بندی صفر تا 50 پاک، 51 تا 
100 سالم، 101 تا 150 ناسالم برای گروه های حساس، 151 تا 
200 ناسالم برای همه، 200 تا ۳00 بسیار ناسالم، ۳00 تا 500 

خطرناک است.
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۶ شهرستان ها

مهندس چهارمحالی مدیرکل زندان های استان البرز با 
حضور در شهرداری چهارباغ با مهندس موسوی شهردار 

این شهر دیدار کرد.
در این دیدار که رضا بخش مدیریت بنیاد تعاون زندانیان 
استان البرز، دهکده معاونت بازرگانی استان و بنیاد 

ندامتگاه مرکزی کرج و حسینی ریس مرکز خدمات 
اجتماعی زندان های استان البرز نیز حضور داشتند راه 
های همکاری مشترک برای اجرای طرح های عمرانی و 

خدماتی در چهارباغ بررسی شد.
طرفین در ادامه این دیدار با حضور در سطح شهر 

چهارباغ و بررسی ظرفیت ها و پتانسیل های موجود 
در شهرک ابریشم، بر ضرورت هم افزایی و همکاری 
مشترک برای اجرای طرح های عمرانی خدماتی در 
به شهروندان  ارتقای سطح خدمات رفاهی  راستای 

تاکید کردند.

دیدار مدیر کل زندان های استان البرز با شهردار چهارباغ:
بررسی راه های همکاری مشترک برای اجرای طرح های عمرانی و خدماتی در چهارباغ

خبر

سخنگوی شورای شهر محمدشهر:
باوجود دو سد، کمبود آب در البرز 

قابل قبول نیست
کمبود  رفع  خصوص  در  وی 
در  گفت:  محمدشهر  در  آب 
شرایطی که استان البرز به آب 
نیاز دارد  استان تهران بیشترین 
سهم از سدهای استان البرز را 
برداشت می کند.،بالوله گذاری 
حدود 5 کیلومتر از جنوب کرج 
به محمدشهر، می تواند مشکل 

آب شهر را حل کرد و این در حالی است که آب تصفیه شده در 
نزدیکی اتحادیه کامیونداران و ترمینال است.

وی در ادامه این نشست افزود: شورای اسلامی استان البرز یکی 
از شوراهای برتر کشور است که پیگیر بسیاری از مشکلات در 
استان بوده ، اما با تمام این تلاش ها همچنان مشکلات استان 

البرز زیاد است.
نائب رئیس شورای اسلامی استان البرز با اشاره به مشکلات تردد 
در مسیر ورود و خروج جاده کرج- چالوس بیان  کرد: مردم ساکن 
در این منطقه با این شرایط دغدغه های زیادی دارند و نسبت به 
یکطرفه شدن جاده در بعضی روزها، گلایه مند هستند. ساکنان 
انتظار دارند این مشکل حل شود اما چون این تصمیم از ابتدای 
پل بیلقان به صورت کشوری صادر می شود به رغم ساخت و 
راه اندازی بزرگراه تهران شمال ، همچنان یکطرفه شدن جاده 

ساکنان منطقه را در استان البرز دچار مشکل می کند.

لزوم ورود دانشگاهیان:
کمبود نیروی کار در حوزه صنفی 

مشهوداست
اتاق  رئیس  میرزائیان  بهنام   
اصناف در نشستی که با رئیس 
هشتگرد  واحد  آزاد  دانشگاه 
داشت، گفت: واحدهای صنفی 
می توانند بستر مناسبی باشند 
تا دانشجویان علاوه بر تحصیل 
دارای درآمد برای تامین هزینه 

های تحصیلی خود باشند.
 میرزائیان در ادامه افزود: بعضی از صنوف ما نیاز به آموزش های 
تخصصی برای صدور مجوز دارند. یکی از این صنوف مشاورین 
املاک میباشد که متقاضی پروانه کسب حتما باید در کلاس های 

تخصصی شرکت داشته باشد.
وی گفت: اتاق اصناف ساوجبلاغ می تواند در حوزه آموزش های 
تخصصی با دانشگاه آزاد واحد اسلامی هشتگرد همکاری داشته 

باشد.
 رئیس اتاق اصناف ساوجبلاغ تصریح کرد: کمبود نیروی کار در 
حوزه صنفی مشهود است و دانشگاه می تواند به این موضوع ورود 
کند. دکتر ولی الله کوهدار رئیس دانشگاه آزاد واحد هشتگرد در 
این نشست بیان کرد: دانشگاه آزاد همواره به عنوان یک بازوی 
آموزشی در کنار سایر حوزه ها باعث رشد و تعالی آن حوزه 
می شود. و قطعا کاسب با تحصیلات آکادمیک می تواند در رشد 

بازار موفق باشد.

بازدید اعضای شورای اسلامی شهر 
مِهستان از اداره گاز

عمومی  روابط  گزارش  به 
شورای اسلامی و شهرداری 
مِهِستان اعضای شورای شهر 
با حضور در اداره گاز از روند 
فعالیت های این اداره بازدید 
و با رییس این اداره دیدار و 

گفتگو کردند.
مهندس غلامی نایب رئیس، مهندس موحدی پور منشی 
و مهندس پورخداداد خزانه دار شورا در این بازدید از روند 
و کیفیت پاسخگویی به مراجعین بازدید و از زحمات و 
خدمات کارکنان این اداره در خدمات رسانی به شهروندان 
قدردانی کردند. اعضای شورا بر ضرورت ارایه ی خدمات 
مطلوب و با کیفیت در زمان مناسب و با رعایت کرامت 
مراجعین و شهروندان تاکید کرده و سرعت بخشیدن به 
گازدار شدن واحد های مسکن مهر را نیز از نکات و اولویت 

های مهم در موضوع گاز برشمردند.

فرمانداری ساوجبلاغ:
 جلسه هماهنگی بزرگداشت 

هفته دفاع مقدس 
 جلسه هماهنگی بزرگداشت هفته 
دفاع مقدس باحضور دکتر البرزی 
ساوجبلاغ،  فرماندارشهرستان 
حجت الاسلام مختاری امام جمعه 
و  آثار  حفظ  رئیس  شهرستان، 
ارزش های دفاع مقدس،و جمعی 
دستگاه های  و  ادارات  مدیران  از 

شهرستان برگزار شد. 
در  ساوجبلاغ  فرماندارشهرستان 
این جلسه به ارتقاء کیفیت برگزاری 
مراسمات و پیگیری جدی دستور العمل های صادره تأکید کرد و از 
برگزاری مراسم متمرکز شهرستانی تجلیل از ایثارگران و پیشکسوتان 

دفاع مقدس در ایام گرامیداشت این هفته خبر داد. 
 وی گفت: برای بزرگداشت هفته دفاع مقدس برنامه های متنوع 
و گوناگونی پیش بینی شده که در طول گرامیداشت این ایام اجرا 

خواهند شد.

شهرداری گلسار :
رنگ آمیزی سرعت کاه ها و محل عبور عابر پیاده سطح شهر 
در آستانه آغاز سال تحصیلی جدید سرعت کاه ها و محل 
عبور پیاده سطح شهر و بویژه مقابل مدارس شهر گلسار 
توسط عوامل حوزه خدمات شهری و با نظارت واحد ترافیک 

شهرداری رنگ آمیزی گردید .
اظهار  این خصوص  در  گلسار  گودرزی شهردار  مهندس 
داشت:به منظور پیشگیری از هر گونه حوادث ناگوار رانندگی 
و در آستانه مهر ماه و آغازسال تحصیلی جدید و در راستای 
زیبایی بخشیدن به نمای شهر و پاکیزگی بیشتر و همچنین 
سهولت در تردد عابرین پیاده و خودروی های عبوری ، رنگ 
آمیزی بلوکهای عابر پیاده و سرعت کاه های شهر در دستور 

کار واحد ترافیک قرار گرفت .
وی هدف از خط کشی معابر و سرعت کاه ها را ، افزایش دید رانندگان، افزایش سطح کیفی معابر ، منظم کردن 
حرکت وسایل نقلیه، آگاهی دادن و مشخص سازی حریم معابر جهت تردد خودروها و عابرین پیاده عنوان نمود 
و  این اقدام در جهت تسهیل عبور و مرور و ایمن سازی مسیر تردد عابرین پیاده و خودروها در سطح شهر 

در حال انجام است.

مشکین دشت:
 اختلافات مرزی فردیس با شهرستان کرج مرتفع شده است

با  اسلامی شهر مشکین دشت  اعضای شورای  دیدار 
شهرداری  سرپرست  و  فردیس  شهرستان  فرماندار 

مشکین دشت.
در این دیدار اعضای شورا ضمن تسلیت ایام پیش رو،  

اززحمات این عزیزان در این مدت تشکر کردند.
در حاشیه این دیدار هریک از اعضای شورا چند مورد از 
مشکلات شهر را بیان و در خصوص موارد مطرح شده 

بحث و تبادل نظر کردند.
فردیس ضمن  شهرستان  فرماندار  کاشفی  مهندس 
بافت  به  توجه  با  افزود:  دولت  هفته  داشت  گرامی 
شهری مذهبی و بومی مشکین دشت از نحوه برگزاری مراسمات ملی مذهبی که نشانه از همدلی و 

یکپارچکی اعضای مدیریت شهری با شهروندان می باشد، قدردانی نمود.
در ادامه فرماندار در خصوص انتزاع افزود: اختلافات مرزی شهرستان فردیس با شهرستان کرج 
تقریبا مرتفع شده و به زودی انشاالله موضوع ابهام مرزی داخل شهرستان فردیس نیز تعیین تکلیف 

می شود.

فرماندار شهرستان چهارباغ:
پایش برنامه های تدوینی شهرستان 
درمسیرخدمت رسانی به شهروندان

راهبردی  سند  ستاد  جلسه 
شهرستان چهارباغ با حضور جعفری 
مرکزی  بخشدار  فلاح  فرماندار،میر 
، سرشار بخشدار رامجین ، چگینی 
ادارات  روسای  و  فرماندار  مشاور 
برق و   ، امام خمینی  امداد  کمیته 
میراث فرهنگی شهرستان در محل 
برگزارشد.  شهرستان  فرمانداری 
جعفری اسکندرلو فرماندار چهارباغ 
گفت: ادارات شهرستان بصورت مرتب پایش و برنامه های تدوینی از مدل 
سازی تا عمل در مسیر خدمت رسانی هر چه بهتر برای شهروندان رصد 
 ـدر این نشست روسای ادارات کمیته امداد امام خمینی ، برق و  میشوند
میراث فرهنگی شهرستان به ارائه گزارش برنامه ها و پروژه های انجام شده و 
در دست اقدام پرداختند وبصورت مجزا به سند راهبردی تدوینی شهرستان 
با بررسی تخصصی موضوعات اشاره نموده و اعلام کردند، به دنبال احصا 

و پیگیری مهم ترین مسائل قابل حل در شورای سند راهبردی هستیم.

امام جمعه شهرستان چهارباغ
انقلاب اسلامی طراحی آمریکا و 

صهیونیسم برای آینده را برهم زد                                                                                                                       
                                                                    

خطرناک  های  برنامه  از  یکی 
صهیونیستی  ورژیم  آمریکا 
بهره برداری از وضعیت اردوگاه 
نسل  پرورش  به منظور  الهول 
داعش  تروریست های  جدید 
پروژه  پیشبرد  جهت  در 
بی ثبات سازی و بحران سازی در 
منطقه است                                                                                          
لیدرهای  انتقال  و  دستگیری 
اغتشاشات خارج از کشوربیانگر 
بخشی از توان وزارت اطلاعات و به معنای عدم امنیت اقدام 
کنندگان علیه امنیت کشور در هر نقطه از جهان است                                                                                                                                          
در  مستحکم  ستون  یک  مثابه  به  ایران  اسلامی  جمهوری 
قفقاز جنوبی عمل کرده وبا تصمیم قاطع جلوگیری از تصرف 
سیونیک، مانع از اجرای طرح های انگلیسی - صهیونیستی شده 

است.

علی حدادی در تذکر شفاهی:

ساکنان شهر جدید مهستان با گذشت ۳۰ سال حتی یک تخت بیمارستانی ندارند
نماینده مردم ساوجبلاغ ،نظرآباد،طالقان وچهارباغ در مجلس از نبود 
تخت بیمارستانی برای ساکنان شهر جدید مهستان و عدم صدور مجوز 

احداث بیمارستان برای این شهر انتقاد کرد.
 علی حدادی در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی ضمن تسلیت 
ایام حزن آل الله و مناســبت های پایانی ماه صفر در تذکری خطاب به 
رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: مردم شهر جدید 
مهســتان با وجود گذشت بیش از ۳0 سال از تاسیس این شهر هنوز از 
داشتن یک تخت بیمارستانی محروم بوده و مجوز احداث بیمارستان این 

شهر صادر نمی شود.
نماینده مردم طالقان ، ساوجبلاغ  ، نظرآباد و چهارباغ در مجلس یازدهم 
در تذکر دیگری خطاب به وزیر جهاد کشاورزی خواستار پرداخت مطالبات 

گندم کاران حوزه انتخابیه خود شد.
وی ضمن قدردانی از زحمات وزارت راه و شهرســازی در ایام اربعین 
حســینی، از وزیر این وزارتخانه خواســت تا به موضوع راه روستایی و 
مواصلاتی بین روستاها و شهرهای جدید ورود کرده و مشکلات روکش 

آسفالت و بهبود راه های روستایی را مرتفع کند.

مدیریت شهری هشتگرد:

ادامه روند اجرای عملیات تکمیل المان شهدای گمنام دانشگاه آزاد واحد هشتگرد 
شورای  اعضای  و  رئیس  شهردار،  بازدید  پیرو 
آزاد  دانشگاه  ریاست  همراه  به  شهر  اسلامی 
واحد هشتگرد از روند تکمیل اجرای پروژه المان 
شهدای گمنام دانشگاه آزاد واحد هشتگرد، با 
اولویت بندی صورت گرفته در اجرای پروژه ها 
،شهردار هشتگرد دستور بر تسریع تکمیل پروژه 

فوق را صادر کرد .

رئیسی  پیام  مهندس  معنوی  بازدید  این  در 
از  و  رشادت  به  اشاره  با  هشتگرد  شهردار 
ما مدیون  خودگذشتگی شهدا، گفت: همگی 
خون شهدا هستیم و تکمیل پروژه المان شهدای 
از  یکی  هشتگرد  واحد  آزاد  دانشگاه  گمنام 
اقدامات مدیریت شهری در حوزه حفظ و نشر 
عملکرد  با  امیدوارم  و  است  مقدس  دفاع  آثار 

مناسب خود در خدمت به شهروندان سربلند و 
روسفید باشیم.

ساخت المان برای مزار شهدای گمنام مدفون در 
دانشگاه آزاد اسلامی و همچنین بهسازی قبور و 
احداث سایبان برای مزار شهدای شهر در جوار 
امامزادگان ینگی امام از جمله پروژه های در حال 

اجرای شهرداری هشتگرد می باشد.
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مدیریت شهری7 

عمار ایزدیار:

تخصیص اعتبار ۵۰ میلیارد ریالی جهت فاز اول احداث پیاده راه امامزاده حسن)ع(

رییس شورای اسلامی شهرستان ساوجبلاغ:

 تنها راه حل رفع قطعی آب در شهر کوهسار و روستای شنده حفر چاه است

رئیس کمیســیون ســلامت، محیط 
زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شــهر کرج گفت: خط دوم پــردازش و 
کمپوست نیز با همت همکاران سازمان 
و تحقق ردیف های بودجه آغاز شــده و 
در حال حاضر قریب به 50 درصد از زباله 
روزانه شهر کرج قابلیت بازیافت، پردازش 

و کمپوست را دارد.
جواد چپردار در نطق پیش از دســتور 
یکصد و ســی و دومین جلســه رسمی 
شورای اسلامی شهر کرج، به اصلی ترین 
مطالبات مردم در حوزه پســماند اشاره 
کرد و اظهارداشــت:طبق تعهد معاونت 
خدمات شــهری با مســئولیت سازمان 
پســماند، در صورتجلسه هیئت مدیره و 
ناظرین سازمان پسماند مقرر گردیده بود 
در موازات مدیریت کودک کار، ممنوعیت 

کولبری، چرخ دســتی و اصلاح تفکیک 
از معابــر، طرح مطالعه، طراحی و اجرای 
حداقل چهار، ایســتگاه مشوق بازیافت 
پسماند خشــک خانگی، انجام شود که 
اهتمام مدیریت و همکاران محترم سازمان 

این تعهد را محقق کرد.
رئیس کمیســیون ســلامت، محیط 
زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شــهر کرج افزود: در فاز اول توسعه این 
طرح می بایست تا پایان سال 1402 برای 
هر منطقه ساخت و جانمایی حداقل یک 
ایستگاه با طرح و سازه مشترک از سوی 

سازمان اقدام شود.
چپردار بیان کرد: بــه مردم قول داده 
بودیــم خطوط پردازش و کمپوســت را 
بازسازی و راه اندازی نماییم، یکی از این 
خطوط با ظرفیــت ۳00 تن زباله روزانه 
راه اندازی شــد که مزایده واگذاری آن به 

پیمانکار نیز در حال انجام است.
وی یادآور شــد: خــط دوم پردازش و 
کمپوست نیز با همت همکاران سازمان 
و تحقق ردیف های بودجه آغاز شــده و 
در حال حاضر قریب به 50 درصد از زباله 
روزانه شهر کرج قابلیت بازیافت، پردازش 

و کمپوست را دارد.

نائب رئیس شــورای اسلامی شهر کرج 
گفــت: در راســتای آئین نامه تشــویقی 
نوســازی وبهســازی بافت های فرسوده 
مبنی بر اعطای یک طبقه مازاد بر ضوابط 
به امــلاک واقع در بافت های فرســوده با 
مصوبه شورای شهر کلیه هزینه های ناشی 
از اعطــای طبقه مازاد بــا تخفیف ٪100 

محاسبه می شود.
 مریم قهرمانی صارم در خصوص لایحه 
شهرداری در راســتای تکمیل آئین نامه 
تشــویقی نوسازی و بهســازی بافت های 
فرسوده شهر کرج اظهارداشت: شهرداری 
کرج به منظور بهبود شــرایط موجود در 
بافت های فرسوده و ناکارآمد شهر کرج و 
حل معضلات نا ایمن بودن ساختمان ها 
اقدام به تهیه آئین نامه تشویقی نوسازی و 
بهســازی در بافت های فرسوده شهر کرج 

نموده است.
نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
افزود: در همین راستا پیرو لایحه ارسالی 
شهرداری درخصوص آئین نامه مذکور و با 
عنایت به مصوبه شورای عالی شهرسازی و 
معماری درخصوص سیاست ها و ضوابط 
تشویقی متضمن نوســازی محله ای در 
بافت های فرســوده و ناکارآمد شهری و 
ترغیب متصرفین املاک قولنامه ای به اخذ 
سند آئین نامه صدرالاشاره اصلاح گردیده 

است.
قهرمانی صارم اذعان کرد:بر این اساس 
املاک قولنامه ای دارای سابقه اعیانی قبل 
از ســال 1۳70 واقع در بافت فرســوده و 
در راســتای اصلاحیه مــاده 101 قانون 
شهرداری ها مشــمول تخفیف و کاهش 
سهم ســرانه خدماتی از 4۳.75٪ به ٪25 

می شوند.
وی خاطر نشان کرد: مقرر شد پلاکهای 
واقــع در بافت فرســوده کــه طبق طرح 
تفصیلی دارای کاربری مختلط درون بافتی 
می باشند، در صورتی که از تجاری انصراف 
و طبقه مســکونی مازاد درخواست نماید، 
کلیه هزینه های ناشی از اعطای طبقه مازاد 

مسکونی با تخفیف 100٪ محاسبه شود

و  معمــاری  کمیســیون  رییــس 
شهرسازی شــورای اسلامی شهر کرج 
از تصویب اجرای پــروژه زیرگذر فلکه 
اول رجایی شــهر در کمیسیون ماده 7 

خبر داد.
 علی ذبیحی در حاشیه بازدید اعضای 
شورای شهر و شهردار کرج از پروژه های 
در دست اقدام شهرداری در این بازدید 
با اشــاره به اینکه در پروژه های عمرانی 
در حال اجرای سطح شهر بحث حفظ 
و گسترش فضای سبز اهمیت به سزایی 
دارد بــه خبرنگار پایگاه اطلاع رســانی 
شورای اسلامی شهر کرج اظهارداشت:در 
کمیســیون ماده 7 تمام تلاش بر این 
اســت که در فرایند اجــرای پروژه های 
عمرانی تا حد امــکان از قطع درختان 
خودداری شود و اگر قرار است درختی 

جمع آوری شــود هم به مکان دیگری 
انتقال یابد.

 رییــس کمیســیون معمــاری و 
شهرسازی شورای شــهر کرج تصریح 
کــرد: در چند روز گذشــته موضوع دو 
پروژه زیرگذر فلکه اول رجایی شــهر و 
تقاطع غیر همسطح میدان جمهوری در 
کمیسیون ماده 7 مطرح شد که پروژه 
اول مصوب شــد و منتظر ارسال پروژه 

دوم هستیم.
 وی با اشاره به تلاش برای شناسنامه 
افزود:  دار کــردن درختان کهنســال 
سازمان ســیما منظر روی این درختان 
به ویژه اصله هایی که در املاک شخصی 
قرار دارند حساسیت ویژه ای دارد و هر 
پرونده های که به کمیســیون ماده 7 
ارجاع داده می شود جوانب مختلف آن 
از جملــه نحوه اجرای پروژه با تمرکز بر 

حفظ درختان بررسی می شود.
 عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان 
کرد: تمام تلاش دوره ششم شورای شهر 
بر این است در اجرای هر پروژه از جمع 
آوری درختان کهنسال جلوگیری شود 
چون درختان سرمایه های طبیعی شهر 

هستند.

در مناطق شهرداری محقق شود؛
مطالعه، طراحی و اجرای )ایستگاه 

مشوق بازیافت پسماند خشک خانگی( 

آئین نامه تشویقی نوسازی و بهسازی 
طبقه مازاد در بافت های فرسوده شهر 

کرج صد در صد رایگان شد

علی ذبیحی؛
اجرای پروژه زیرگذر فلکه اول رجایی 
شهر در کمیسیون ماده 7 مصوب شد   

سخنگو و رئیس کمیسیون برنامه و بودجه 
شــورای اسلامی شهر کرج از تخصیص اعتبار 
جهت احداث فاز اول پیاده راه اطراف امامزاده 

حسن)ع( خبر داد.
عمار ایزدیار در تشریح اهم مصوبات یکصد 
و ســی و دوم شورای اســلامی شهر در جمع 
اصحاب رسانه اظهارداشت: با توجه به بررسی و 
تایید طرح پیشنهادی در کمیسیون شهرساری 

و کمیسیون عمران با رویکرد ترافیکی و موافقت 
کمیسیون برنامه و بودجه با جابجایی ردیف و 
تخصیــص اعتبار جهت پروره فوق؛ شــورای 
اسلامی شــهر مبلغ 50 میلیارد ریال جهت 
شروع به کار عملیات اجرایی در فاز اول احداث 
پیاده راه تخصیص داد که عملیات عمرانی پروره 
در ســالجاری آغاز و در ســنوات بعدی پروژه 

تکمیل می شود.

 وی همچنیــن به تایید مصوبه شــورا در 
خصوص اعمال تخفیف جریمه کمیســیون 
ماده صد قانون شــهرداری ها جهت مساجد تا 
ســقف 200 میلیون خبر داد و تاکید کرد که 
این مصوبه تا پایان سال جاری قابل اجرا خواهد 
بــود و مبلغ نهایی از محل ماده 1۶ تخصیص 

داده خواهد شد.
 سخنگوی شورای اسلامی شهر به بررسی 

آیین نامه انضباطی کیوســک ها و همچنین 
آیین نامه ساماندهی کیوسک ها در کمیسیون 
سلامت، خدمات شهر و محیط، زیست و مرکز 
پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شــهر کرج خبر داد و افــزود: 2 آیین نامه در 
جلسه رسمی شــورای اسلامی شهر تصویب 
شد که پس از تأئید و ابلاغ قابلیت اجرا خواهد 

داشت.

فلاح پور، رییس شــورای اســلامی شهرستان 
ساوجبلاغ گفت: برای برون رفت از مشکل قطعی 
آب در کوهسار و شنده یک حلقه چاه در روستای 
شنده و یک حلقه چاه در شهر کوهسار حفاری شود.

 »ســعید فلاح پور« رییس شــورای اسلامی 
شهرستان ساوجبلاغ ، عضو شورای اسلامی شهر 
کوهسار و عضو شورای اسلامی استان البرز عنوان 
کرد: متاسفانه شهرکوهســار و روستای شنده در 
بخش چندار شهرستان ساوجبلاغ در تابستان با 

مشکل قطعی آب مواجه است. مشکلی که حتی 
باعث شد امام جمعه محترم شهرکوهسار نسبت به 
این موضوع در یکی از خطبه های نمازجمعه اعتراض 

خود را از شیوه مدیریت آبفا اعلام کند.  
فلاح پور در ادامه افزود: به منظور رفع مشــکل 
قطعی آب جلسه ای با حضور رئیس شورای روستای 
شنده و رئیس اداره آبفای شهرستان ساوجبلاغ و 

اینجانب برگزار گردید.
رییس شورای اسلامی شهرستان اظهار داشت: در 

این جلسه مقرر شد برای برون رفت از مشکل قطعی 
آب در کوهسار و شنده یک حلقه چاه در روستای 
شنده و یک حلقه چاه در شهر کوهسار حفاری شود.
عضو شــورای اسلامی استان البرز تصریح کرد: 
در این خصوص در نظر داریم مطالعاتی به جهت 
جابه جایی و یا احداث مخزن هوایی جدید در ضلع 
شمالی شهر و به جهت احداث ایستگاه پمپاژ مبنی 

بر انتقال آب به مخزن هوایی جدید صورت پذیرد.
 وی ضمن اشاره به انجام مطالعات و عملیات سه 

راه گیری شبکه توزیع آب در خصوص زون بندی، 
عنوان کرد توسعه خط انتقال آب از مخزن هوایی 
قدیم به مخزن هوایی جدید و توسعه شبکه توزیع 

آب در ضلع شمالی شهر کوهسار مد نظر است.
فلاح پور در پایان عنــوان کرد: یک حلقه چاه 
جدید در کوهسار و یک حلقه چاه ور روستای شنده 
در سال جاری و پیگیری تملک تیپه بالای روستای 
شنده برای احداث مبنع آینده  ذخیره در دستور کار 

قرار گرفت.

شهردار فردیس خبر داد

شناسایی 30 مرکز غیرمجاز تفکیک پسماند در فردیس
غیرمجاز  مرکز  به شناسایی ۳0  اشاره  با  فردیس  شهردار 
تفکیک پسماند در این شهر، گفت: تاکنون 20 مرکز پلمب 

شده و اجرای طرح ادامه دارد.
احمدرضا احمدی نژاد از اجرای طرح ضربتی پاکسازی و 
پلمب مراکز غیرمجاز پسماند خشک در فردیس خبر داد و 
اظهار کرد: همکارانم در مدیریت پسماند شهرداری با دستور 
دادستان محترم این شهرستان نسبت به اجرای این طرح 

اقدام کرده اند.

وی در ادامه با بیان اینکه فعالیت مراکز غیرمجاز پسماند 
خشک در شهر باعث ایجاد مشکلات اجتماعی، بهداشتی 
و امنیتی شده که علاوه بر آلودگی زیست محیطی و برهم 
زدن چهره بصری شهر، افزایش نارضایتی شهروندان را به 
همراه دارد، عنوان کرد: شهرداری فردیس در راستای ارتقای 
سلامت، آراستگی چهره شهر و به منظور اجرای قانون بند 
20 ماده 55 شهرداری ها، ساماندهی و پاکسازی مراکز خرید 
و فروش ضایعات را با دستور مقام قضائی عملیاتی کرده است.

وی اضافه کرد: ۳0 مرکز غیرمجاز خرید و فروش ضایعات در 
شهر فردیس شناسایی شده است، تاکنون 20 مرکز پلمب و 

مابقی نیز پاکسازی، جمع آوری و پلمب می شوند.
و  همکاری  با  طرح  این  کرد:  خاطرنشان  نژاد  احمدی 
هماهنگی دادستان، شهرداری، فرمانداری، نیروی انتظامی، 
مرکز بهداشت، محیط زیست، اصناف و اماکن به منظور رفع 
مزاحمت مشاغل و صنوف که در منطقه مسکونی فعالیت غیر 

مجاز دارند در حال اجرا است.
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اخبار

سکوی دپو نخاله واقع در منطقه 
6 تخلیه می شود

سرپرست منطقه ۶ شهرداری کرج از تخلیه سکوی دپو و انتقال 
نخاله واقع در بلوار شهید ناصربخت خبر داد.

محمد رضا آژیر با اعلام این خبر بیان داشت: طی هفته های اخیر 
شهروندان محدوده بلوار شهید ناصربخت شکایات متعددی در 
ارتباط با نوع فعالیت سکوی دپو نخاله از لحاظ آلودگی هوا، بوی 
ناخوشایند به دلیل آتش سوزی های مکرر و چالش عدم رعایت 

فاصه لازم تا محدوده ساختمان های مسکونی داشتند.
وی ادامه داد: با پیگیری ها و مکاتبات مکرر انجام شده توسط این 
منطقه و دستور شهردار محترم کرج در حاشیه بازدید میدانی از 
این سکو  مقرر گردید نخاله های موجود توسط سازمان مدیریت 

پسماند تخلیه و به حلقه دره منتقل شود.
سرپرست منطقه۶ کرج با اشــاره به این موضوع که در سنوات 
گذشــته نخاله ها و زباله های حجیم موجود در مناطق 1، ۶، 7 
و 8 پس از جمع آوری به سکوی نخاله واقع در بلوار شهید ناصر 
بخت دپو می شدند و سپس توسط تریلرها به حلقه دره منتقل 
می شد، افزود: در مکان یابی سکوی دپوی نخاله رعایت پیوست ها 
و ملاحظات محیط زیســتی، اجتماعی، ترافیکی، شهرسازی و 

بهداشتی بسیار کلیدی است.

مهلت استفاده از ظرفیت های 
قانونی بند ت تبصره 6 پایان 

شهریورماه است

قائم مقام شهردار کرج با اشاره به اینکه باید از همه ظرفیت ها 
برای مراجعه شهروندان به شهرداری و تعیین و تکلیف این 
املاک استفاده کرد، گفت: از اول شهریورماه امسال تا نوزدهم 
شهریورماه نزدیک به 800 پرونده ثبت شده که بیشترین آمار 

مربوط به مناطق 8 و 1 بوده است.
 افراسیاب شجاعی در بیست و دومین جلسه بند ت تبصره 
۶ قانــون بودجه 1402 اظهار کرد: مودیانی که املاک آن ها 
مشمول بند ت تبصره ۶ است، صرفا می توانند تا پایان شهریور 
ماه نسبت به ارائه ثبت درخواست جهت رسیدگی اقدام نمایند 
لذا درخواست می شود از این ظرفیت ایجاد شده و فرصت باقی 
مانده نهایت استفاده را جهت تعیین تکلیف ملک خود کنند.

قائم مقام شهردار کرج گفت: تاکنون به بیش از 4 هزار پرونده 
در حوزه بند ت تبصره ۶ قانون بودجه سال 1402 رسیدگی 

شده است.
شجاعی خاطرنشان کرد: یکصد و چهل عنوان در جلسه های 
مربوط به بند ت برای سهولت در کار تصویب و ابلاغ شده که 

این موضوع در سطح کشور هم بی نظیر است.  
قائم مقام شهردار کرج یادآور شد: برای ترغیب شهروندان به 
استفاده از این ظرفیت قانونی نیازمند تلاش جدی تر مناطق 

با استفاده از ظرفیت  و مقررات حاکم در شهرداری هستیم.

شهردار کرج گفت: حدود 20 سال پیش برای 
کرج پروژه  قطار شهری تعریف شد که به رغم 
هزینه کرد بسیار بالا و وعده های مکرری که به 
شــهروندان داده شد، به نتیجه نمی رسید اما 
امروز سه ایســتگاه آن به بهره برداری رسیده 

است.  
 مهرداد کیانــی که میهمان برنامه گفتگوی 
ویژه خبری بود با بیان اینکه شورای ششم و 
مجموعه مدیریت شهری نمی خواهد موجبات 
دلسردی و ناامیدی شهروندان را فراهم کند، 
اظهار داشت: با همت جمعی و وحدت ایجاد 
شــده بحمدالله در جهت تحقق وعده ها گام 

برمی داریم.  
وی گفت: دوره ششــم مدیریت شهری همه 
توجــه خــود را روی پروژه هــای نیمه تمام 
قرار داده تا باعث رونق شــهر و ایجاد انگیزه و 

دلبستگی مردم به کلانشهر کرج شود.

مهرداد کیانی با قدردانی از اســتاندار البرز و 
اعضای شورای شهر کرج گفت: قطار شهری 
کرج در حالی طی این سال ها زیر زمین پنهان 
مانده بود که امروز هزینه هر کیلومتر احداث 

ایستگاه برابر با 2 هزار میلیارد تومان است.
شــهردار کرج گفت: خبری خوش هم برای 

همشــهریان عزیز دارم و آن خرید سیســتم 
سیگنالینگ مترو به ارزش 18 میلیون دلار و 
تعیین پیمانکار آن است که می تواند بر سرعت و 
بالا رفتن کیفیت اجرای پروژه مترو کمک کند.

کیانی خاطرنشان کرد: همه این رخدادهای 
مثبت در حوزه مدیریت شهری و بویژه قطار 

شهری کرج در حالی رخ داده که در سال های 
گذشته، گرفتاری های مالی و فقدان منابع کافی 
برای ساخت مترو، مکررا شهرداری کرج را به 
عنوان کارفرما در مقابل پیمانکار قرار می داد و 
همین امر افت و خیزهایی را در روند ساخت و 

ساز ایجاد می کرد.
شهردار کلانشــهر کرج اظهار کرد: اما اکنون 
این ضعف با همت دوره ششــم شورا و تلاش 
همکارانــم در مجموعه مدیریت شــهری به 
گونه ای اصلاح شــده که نــه تنها مطالبات 
پیمانکار در حال حاضر صفر است بلکه تلاش 
کرده ایم با پرداخت های پیش از موعد، جلوی 

هر گونه توقف اجرای طرح گرفته شود.
وی اذعان کــرد: هم اکنون یک هزار میلیارد 
تومان از محل بودجه های ملی و استانی برای 
این پروژه وجود دارد که تا پایان سال دو هزار 

میلیارد تومان دیگر به آن افزوده می شود.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج از آغاز عملیات پایش 
منطقه ای فضای ســبز مناطق 10گانه در 
راستای دفع آفات، پیشگیری از بیماری ها 
و کنترل عوامل خســارت زا در فضای سبز 
و بوستان های شــهر کرج با هدف افزایش 
کیفیت عرصه ها برای استفاده شهروندان 

خبر داد.
علیرضا عاقلی با اشاره به اینکه فضای سبز 
کرج مهم ترین دارایی محیط زیستی شهر 

است، اظهار کرد: عملیات پایش منطقه ای 
فضای ســبز مناطق 10گانه در راســتای 
دفع آفات، واکاری، به زراعی، پیشگیری از 
بیماری ها و کنترل عوامل خسارت زا، رفع 
نواقص عمرانی و تأسیسات در فضای سبز 
و بوســتان های شهر کرج اجرایی می شود. 
وی افزود: این طرح از منطقه 10 آغاز شده 
و در این طرح پیمانکاران مناطق، مکلف به 
رفع مشکلات فضای سبز در یک دوره زمانی 
کوتاه مدت شــده اند و این روند با نظارت 

سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج به صورت دوره ای، تا رسیدن 

به شرایط  ایده آل ادامه خواهد داشت.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شــهری شــهرداری کرج با اشاره به اینکه 
عملکرد پیمانکاران هر منطقه ارزشــیابی 
می شــود، بیان داشــت: برای پیمانکاران 
متخلف در نگهداشــت و ارائه خدمات به 
شهروندان، جریمه های مالی اعمال خواهد 

شد.

مدیــر منطقه 7 شــهرداری کــرج گفت: 
فعالیت های عمرانی با نگاه عدالت محور در 

محلات منطقه اجرایی می شود.
آرش یگانی  با اشــاره به اقدامات اخیر در 
خصوص مناسب سازی شهرک ها، محلات و 
معابر منطقه اظهار کرد: توسعه و بازسازی 
محلات با هــدف مناسب ســازی معابر و 

کوچه ها درحال انجام است.
یگانی عنــوان کرد: در این راســتا اجرای 
نهضت آســفالت و تبدیل انهار به کانیو در 
خیابان های شناســایی شده به منظور رفع 

آبگرفتگی معابردر زمــان بارندگی صورت 
گرفته است.

وی در ادامــه از احداث پــارک ارغوان در 
شــهرک کوثر و در دستور کار قرار گرفتن 
پارکــی در شــهرک هلی کوپترســازی و 
همچنین پایان گرفتن عملیات انجام شده 
در بلوار موذن حدفاصل بلوار کمالی دهقان 
به ســمت شــهرک جهازی ها به منظور 
جلوگیری از ســیلاب و هدایــت آب های 
ســطحی در فصل بارش ها خبرداد و افزود: 
باتلاش عوامل اجرایی واحد عمران منطقه، 

امســال و در فصل بارش هــا تجمع آب در 
بلوار موذن تا حدود زیادی مهار شده است 
و دسترسی شــهروندان عزیزدر آن ایام با 

سهولت انجام خواهد گرفت.
این مسئول جدول گذاری معابر سطح منطقه 
و بازگشایی معابر جدید به منظور تسهیل در 
رفت و آمد شهروندان، لکه گیری خیابان هاو 
معابر پرتردد خصوصا محلات کم برخوردار، 
جلوگیری از ســاخت و سازهای غیر مجاز 
و جلوگیری از ســد معبر و ... را از اقدامات 

صورت گرفته در سطح منطقه عنوان کرد.

شهردار کرج در برنامه گفتگوی ویژه خبری؛

تلاش شورای ششم و مجموعه مدیریت شهری کرج »عمل به وعده ها است«

 اجرای طرح پایش منطقه ای فضای سبز کرج آغاز شد

اجرای اقدامات عمرانی با نگاه عدالت محور در سطح محلات منطقه 7 کرج

 مدیر منطقه 8 شهرداری کرج از عملیات 
اجرای زیرسازی و روکش آسفالت خیابان 
تربیت 8 واقع در حسن آباد، به تناژ 40 تن 

آسفالت خبر داد.
غلامرضا رضوانی اظهار کرد: در راســتای 
ارتقای سطح کمی و کیفی خدمات، سهولت 
در بهبود تردد وسایل نقلیه و رفع مشکلات 
آب گرفتگــی معابر، عملیات زیرســازی و 
اجرای آســفالت خیابان تربیت 8 واقع در 

حسن آباد در حال انجام است.  
وی افزود: بهســازی و آســفالت معابر با 
هدف تسهیل در تردد و افزایش رضایتمندی 
شهروندان انجام می شود. این مسئول با بیان 
اینکه نیازسنجی ترمیم و روکش آسفالت در 
تمام خیابان ها و محلات محدوده منطقه 8 
شهرداری در حال انجام است، تصریح کرد: 
بر اســاس اولویت بندی، عملیات ترمیم و 
روکش آســفالت در معابر منطقه در اسرع 

وقت اجرایی می شود.
وی خدمات رسانی بهینه و رضایتمندی 
شــهروندان را از مهمترین اهداف مدیریت 
شــهری اعلام کرد و گفت: در این راســتا 
تلاش مجموعه شهرداری، انجام عملیات های 
عمرانی در کوتاهترین بازه زمانی است که 
امیدواریم بتوانیــم گام کوچکی در جهت 
تأمین نیازهای شــهری، توسعه و عمران 

منطقه برداریم.

در منطقه 8 شهرداری کرج صورت گرفت؛

عملیات اجرای زیرسازی و روکش آسفالت خیابان تربیت 8 واقع در حسن آباد


